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Abstract (en)
[origin: US4515061A] Trumpet with linear or rotary pistons, such as B-flat, C, D or E-flat trumpets, wherein the bottom of the tuning bow comprises
a conical widening and the lower tube of the tuning slide assembly slides outside the tube integral with the set of pistons, which integral tube is
shortened with respect to the upstream end of the lower tube of the slide assembly in the abutting position, the remaining part of the bore being
substantially cylindrical and of same diameter. When dividing the tuning bow into six sections of equal axial length, the conical widening starts in the
fifth section and the upstream end of the tube integral with the set of pistons is situated just beyond a seventh section having the same axial length
as the others.

Abstract (fr)
Dans cette trompette à pistons linéaires ou rotatifs, notamment trompette en si bémol, ut, ré ou mi bémol, le bas de la potence d'accord (11)
comporte un élargissement conique et le tube inférieur (13) de la coulisse d'accord coulisse à l'extérieur du tube (6) solidaire du jeu de piston,
lequel tube solidaire (6) est raccourci par rapport à l'extrémité amont du tube inférieur (13) de la coulisse (5) en position de butée, le reste de la
perce étant sensiblement cylindrique et de même diamètre (D). Si l'on divise la potence d'accord en six sections de longueur d'axe (15) égale,
l'élargissement conique commence dans la cinquième section (ef), l'extrémité amont du tube (6) solidaire du jeu des pistons est située juste au-delà
d'une septième section de même longueur d'axe (15) que les autres.
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